

**Subject: Special offer price for the examination of the new Corona COVID-19 for**

**ALL community residing in Saudi Arabia:**

This offer according to the offer to conduct an examination of the new Corona for its citizens and to take samples at our center through the nasal swab or blood sample giving the result within 6 working hours of taking the swab.

The Name of the TEST	The description	Price per person for TEST
Corona Test COVID-19 RT - PCR	Examination of the presence of RNA to the PCR virus through a nasal swab Nasal Swab	400sr Taxes included

Notes :

For reservations for examination and registration of data on the following link:  
[www.testcorona.co](http://www.testcorona.co)

All Results approved by the Wagayah center of Ministry of Health

You will receive a link (PDF) FOR result, certified, official sealed, ready for printing

**Arab Medical Laboratory Company**

Customer Service call or WhatsApp: 920008392

[info@testcorona.co](mailto:info@testcorona.co)



الموضوع: عرض خاص سعر لفحص كورونا المستجد COVID-19 لجميع المقيمين لدى المملكة العربية السعودية:

حذر هذا العرض حسب العرض لإجراء فحص كورونا المستجد و سحب العينات لمواطنيها لدينا بالمركز عن طريق المسحة الأنفية Nasal swab إعطاء النتيجة خلال ٦ ساعات عمل من اخذ المسحة.

اسم التحليل	الوصف	السعر للشخص الواحد للتحليل
فحص كورونا المستجد RT – PCR COVID-19	فحص وجود RNA للفيروس بتقنية PCR من خلال المسحة الانفية. Nasal Swab	400 ريال شامل الضريبة

الملاحظات:

- للحجز لأجراء الفحص وتسجيل البيانات على الموقع التالي:  
[www.testcorona.co](http://www.testcorona.co)
- تصدر النتائج الايجابية و السلبية من مختبرنا معتمدة من موقع حصن (وقاية) التابع لوزارة الصحة
- يعطى تقرير بالنتيجة معتمد بالختم الرسمي في صيغة ملف pdf ملون جاهز للطباعة

شركة العرب للمختبرات الطبية



التوقيع:

الختم:



للتواصل مع خدمة العملاء بالاتصال أ عبر الواتس اب على الرقم:

920008392

أو الايميل : [info@testcorona.co](mailto:info@testcorona.co)